
Title (en)
Door hinge for a vehicle door.

Title (de)
Türscharnier für eine Fahrzeugtür.

Title (fr)
Charnière pour porte de véhicule.

Publication
EP 0266490 A1 19880511 (DE)

Application
EP 87109980 A 19870710

Priority
DE 8627459 U 19861015

Abstract (en)
[origin: US4829633A] A door hinge for a vehicle door is provided with an integrated door check. One hinge member carries on its one end face a
profile in the form of depressions, in which are inserted the retaining elements, e.g. in the form of balls, for a temporary arresting in predetermined
positions. The balls are pressed down by a set of cup springs via a pressure plate or a ball bearing, so that there is a rolling movement of the
retaining elements on the profile faces and on the pressure plate or ball bearing. The door check integrated into the door hinge is adjustable and/or
readjustable with respect to its arresting force.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Türscharnier für eine Fahrzeugtür mit einem integrierten Türfeststeller. Das eine Scharnierteil (30) trägt an seiner einen
Stirnseite eine Profilierung in Form von Vertiefungen (36), in die Rastkörper zum Beispiel in Form von Kugeln (43) zur vorübergehenden Arretierung
in den Sollagen eintauchen. Die Kugeln werden über eine Druckplatte oder über Wälzlager (42) von einem Federpaket aus Tellerfedern (41)
niedergedrückt, so daß sich eine abrollende Bewegung der Rastkörper auf den Profilflächen und auf der Druckplatte bzw. dem Wälzlager (42)
ergibt. Der in das Türscharnier integrierte Türfeststeller ist bezüglich seiner Arretierkraft einstellbar und/oder nachstellbar.
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